
Hej	  Wettersö	  bor!	  

	  

Först	  vill	  jag	  tacka	  för	  det	  förtroende	  ni	  visat	  mig	  vid	  ert	  val	  av	  ny	  ordförande	  för	  Vättersö	  Södra	  
Bryggans	  Samfällighetsförening.	  Skall	  anstränga	  mig	  för	  att	  leva	  upp	  till	  det.	  	  Konstaterade	  vid	  vårt	  
första	  styrelsemöte	  att	  jag	  var	  den	  i	  styrelsen	  som	  hade	  varit	  på	  ön	  kortast	  tid,	  bara	  7e	  året,	  övriga	  
låg	  från	  37e	  till	  över	  60e	  året	  på	  ön.	  Det	  speglar	  kanske	  också	  litet	  av	  vår	  ö,	  har	  man	  väl	  kommit	  hit	  
och	  upplevt	  dess	  karaktär	  och	  människor	  så	  stannar	  man.	  

Nedan	  finner	  ni	  inbetalningsavi	  samt	  årsmötesprotokoll.	  Beslutet	  om	  utdebiteringen	  	  finns	  med	  i	  
protokollet	  och	  jag	  hoppas	  att	  den	  korta	  tiden	  från	  det	  att	  ni	  får	  det	  här	  brevet	  räcker	  för	  att	  hinna	  
med	  det.	  

Vi	  har	  nu	  ytterligare	  förbättrat	  dialogen	  mellan	  VSBSF	  och	  Vättersö	  Nya	  genom	  bildandet	  av	  en	  liten	  
samordningsgrupp	  bestående	  av	  två	  personer	  från	  varje	  förening.	  Allt	  för	  att	  kunna	  samverka	  och	  bli	  
smidigare	  och	  effektivare	  i	  hanteringen	  av	  era	  frågor.	  Vi	  är	  ju	  till	  för	  er,	  våra	  medlemmar.	  

Verksamheten	  under	  det	  närmaste	  året	  framgår	  av	  årsmötesprotokollet	  och	  vår	  ambition	  är	  
naturligtvis	  att	  följa	  planen.	  Har	  ni	  några	  andra	  frågor	  som	  ni	  vill	  att	  vi	  skall	  hantera	  kontakta	  oss	  
gärna.	  Vi	  håller	  hemsidan	  uppdaterad	  med	  styrelsens	  kontaktuppgifter.	  Ni	  kan	  också	  kontakta	  mig	  
direkt	  på	  arne.leeb@gmail.com	  eller	  telefon	  0707465274.	  

Med	  allra	  bästa	  hälsningar	  

	  

Arne	  Leeb	  	  

	  


